Golfe Juan
Maison a vendre (06220)

Maisons &

APPARTEMENTS
Superficie 250 m2
Référence 84842566
Prix Prix NC
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Maisons &
APPARTEMENTS

Golfe juan — au calme, proche du centre-ville, vue mer. Propriété sur un terrain de 1
732 m2 avec piscine, comprenant un rez de jardin de 50 m2, avec une belle
terrasse, un haut de villa de 110 m2, avec 2 salles de bains, 2 chambres, une
cuisine ouverte, un séjour, une salle a manger et une belle terrasse avec lounge et
coin dinatoire vue mer, 2 maisons d'amis, une de 60 m2, une de 30 m2 et un

studio séparé de 30 m2. Ideal pour maison d'hétes. Les photos ne refletent que le

premier étage de la villa avec terrasse et la terrasse du bas a la piscine.

Golfe juan - located in a very quiet area, close to the city center property with sea
view. The property includes a ground floor of 50 sqm with terrace, a top floor with a
living surface of 110 sgm with a living room, with dining area, a large terrasse with
lounge and summer dining area, all with sea view, an open kitchen, two bedrooms
and two bathrooms. Two guest houses, one of 30 sgm, one of 60 sgm and a
separated studio of 30 sgm. Ideal to do rental or bed and breakfast. The pictures
are only for the first floor of the main villa with the terrace and the ground floor

terrace near the pool.

BERGMANS FIRST CHOICE PROPERTIES
85 bd Sadi Carnot - 06110 LE CANNET
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